

Referat af kredsstyrelsesmøde tirsdag den 30/5 2023

Tilstede: MM, TMØ, JR, MR, JB, SC og KM

1. Opgaveoversigter

- Hvad er vigtigt at være opmærksom på i forbindelse med opgaveoversigten: DLF og KL har lavet en FAQ om opgaveoversigterne, som kan bruge til kollegaerne.
Merete gennemgik opmærksomhedspunkterne med kredsstyrelsen
- DLF har lavet et udkast til et brev til medlemmerne. Merete retter den til, så den passer til Vallensbæk, og så sender hun den til TR'erne, som herefter sender den til kollegaerne.

2. Møde med børnehaveklasselederne

- Merete og Maria havde møde med børnehaveklasselederne i tirsdags, og det gik rigtig godt. Der var en god dialog, og vi hørte om, hvad der rører sig på skolerne.
De har et ønske om at afholde 3 FF-møder på tværs af skolerne i løbet af det kommende skoleår, så de kan besøge hinandens skoler. Det tager vi med til dialogmødet

Noget af det der fylder hos børnehaveklasselederne er, hvorvidt de har en fast makker – eller om der kommer en ny makker hver år.

Vi kommer til at afholde et lignende arrangement i det kommende skoleår.

3. Dialogmøde den 6/6

Husk at mødet er kl. 12.30 – 14.00 på Pilehaven. Man skal have spist frokost inden.

Følgende punkter er på dagsorden:

- Steen kommer og fremlægger næste skoleårs projekter
- Praktik i læreruddannelsen. Kommunen skal lave en virksomhedsaftalen omkring dette.
Der skal snakkes om det praktiske i praktikken (har vi plads/tid til at have 1. og 2. års studerende?)
- Struktur, form og rammer for evaluering og videns indsamling i forhold til A20 og lokalaftalen.

4. Det specialiserede område

Rapport fra Rambøll er ikke færdig endnu, og pt. ligger der ikke en plan for, hvordan vi kommer videre med anbefalingerne derefter.

Der er kommet et inspirationsmateriale fra DLF, hvori der er en del forskellige opmærksomhedspunkter – både på skole- og kommuneniveau.

5. Meddelelser

- Næste Kredsstyrelsesmøde er måske aflyst. Merete giver en melding.

6. Det forpligtende kredssamarbejde

- Kursusforum: Møde på torsdag
- Pædagogisk forum: Merete og Maria var til PUF-temadag omkring inklusion og praktik
- Arbejdsmiljø forum er i gang med at planlægge temadag i Kometen i januar. Det kommer mest til at handle om det psykiske arbejdsmiljø
- Lønteknik: Møde d. 15. juni

7. Hvad har vi aftalt

- Merete retter brevet om opgaveoversigten til, og sender det til TR'erne. TR'erne sender brevet ud til medlemmerne.
- TR/AMR snakker med de kollegaer, som har haft praktikanter i år. Denne viden skal bruges til dialogmødet.
- Alle tænker over, hvordan det vil give bedst mening at evaluere A20 og lokalaftalen.
- Merete melder tilbage om kredsstyrelsesmødet d. 13. juni bliver til noget.

8. Punkter til næste møde

- Det specialiserede område.

9. Facebook

På kredsstyrelsesmødet har vi blandet snakket om opgaveoversigten – og at det er vigtigt, at alle tager en drøftelse omkring denne med deres nærmeste ledelse. Der kommer snarest en aulabesked ud til jer, hvori der er vedhæftet et dokument omkring opgaveoversigten.

Vil man læse mere om kredsstyrelsesmødet, så kan referatet læses her:

10. Evt.

- Hans Jørgen har valgt at trække sig som TR. Vi siger tusind tak for hans kæmpestore indsats – og ønsker ham held og lykke fremover.
- **Husk, at der er sommerfest torsdag d. 10. august – også for de kredsstyrelsesmedlemmer som stopper nu her. Invitation kommer inden ferien.**

11. Godkendelse af referat

Referatet er godkendt.